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تعامل و همگرایی برق منطقه ای 
خوزستان در اجرای پروژه تقاطع 

غیر هم سطح شهید کجباف
ابتکار- سید رسول محمدی : مدیرعامل شرکت 
برق منطقه ای خوزستان از تعامل این شرکت برای 
احداث مسیر الِ ۴۰۰ تقاطع غیر هم سطح شهید 
کجباف)میدان جمهوری( خبر داد. علی اسدی در 
حاشیه بازدید از تقاطع غیر هم سطح شهید کجباف 
که با حضور معاون عمرانی استانداری خوزستان 
برگزار شد،  و مسئولین شهری،  اهواز  وفرماندار 
بیان کرد: این شرکت نهایت همکاری را با شهرداری 
احداث  اجرایی  عملیات  در  تسریع  برای  اهواز 
مسیر الِ ۴۰۰ تقاطع غیر هم سطح شهید کجباف 
بین بخشی  تعامل  افزود:  انجام خواهد داد. وی 
میان شرکت ها و سازمان ها کمک خواهد کرد که 
عملیات عمرانی پروژه  تسریع شود تا در نهایت 
این پروژه شاهد کاهش  از  با بهره برداری  مردم 
ترددباشند.  در  تسهیل  و  نقلی  و  ترافیک حمل 
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان افزود: 
قطعا همگرایی همه دستگاه ها در اجرای پروژه 
های استان می تواند تاثیر مستقیمی در توسعه 
شهری خوزستان داشته باشد. وی گفت: بر همین 
اساس این شرکت در جابجایی خطوط انتقال برق 
در تقاطع غیر هم سطح شهید کجباف برای تسریع 
در اجرای پروژه، نهایت همکاری را خواهد داشت.

اجرای بزرگترین طرح های 
غیرسازه ای آبی یزد در دولت 

شهید جمهور
شرکت  مدیرعامل  مقدم-  صادقی  یزد-سیما 
سهامی آب منطقه ای یزد از اجرای طرح های مهم 
غیرسازه ای آبی استان یزد در دولت سیزدهم خبر 
داد. جواد محجوبی با اشاره به آغاز به کار بازار آب 
استان یزد در دشت یزد - اردکان در اسفند ماه 
سال گذشته، گفت: بازار آب یکی از راهکارهای 
مهم برای مدیریت عرضه و تقاضا و تأمین آب 
کاهش  و  بهره وری  محل  از  متقاضیان  برای 
از  هدف  وی  است.  بهره برداران  مصرف  اتلاف 
راه اندازی بازار در استان را کاهش تنش آبی بخش 
بهره وری  ارتقای  صنعتی،  و  تولید  کشاورزی، 
سفره های  تعادل بخشی  و  احیا  به  کمک  آب، 
آب زیرزمینی و جلوگیری از بازار غیررسمی آب 
دانست.  محجوبی به اقدامات حفاظتی شرکت 
در دولت سیزدهم اشاره کرد و گفت: رشد تجهیز 
کنتورهای هوشمند چاه های کشاورزی از ۸۱ درصد 
چاه های  هوشمند  کنتور  رشد  و  درصد   ۹۵ به 
صنعتی از ۲۳ درصد به ۸۵ درصد از دستاوردهای 
دولت سیزدهم است. رئیس هیأت مدیره شرکت 
سهامی آب منطقه ای یزد اظهار کرد: مطالعات 
تعیین حد بستر و حریم رودخانه ها به طول ۱۸۹ 
کیلومتر از رودخانه های استان انجام شده است. 
وی با اشاره به لایروبی ۸۰ کیومتری رودخانه های 
انجام  گفت:  خدمت،  شهید  دولت  در  استان 
عملیات لایروبی رودخانه های استان باعث کاهش 
خطر و مدیریت سیل در استان یزد شد. محجوبی 
همچنین اظهار کرد: ۸۰ واحد آلاینده شناسایی و 
اقدامات سازمانی و فراسازمانی برای رفع آلودگی 
 ۱۰۰ کیفیت  پایش  به  اشاره  با  وی  شد.   انجام 
منبع آب شرب در سطح استان، بیان کرد: برای 
آلودگی منابع آب،  آگاهی و اطلاع رسانی درباره 
شده  توزیع  زمینه  این  در  مختلفی  بروشورهای 
همچنین  یزد  ای  منطقه  آب  مدیرعامل  است.  
دولت  با شروع  و همزمان  از سال ۱۴۰۰  گفت: 
بهره وری  ارتقای  طرح  اجرای  سیزدهم،  مردمی 
این شرکت با جدیت آغاز شد.  محجوبی اظهار 
کرد: در استان یزد و به استناد بند ع تبصره ۸ 
قانون بودجه سال   ۱۴۰۲، ۳۱ صنعت باید از آب 
غیرمتعارف استفاده کنند. بسیاری از این صنایع 
مشمول باید تا پایان شهریور سال ۱۴۰۴ از آب 
غیرمتعارف استفاده کنند.   او در پایان با اشاره به 
اینکه همه این اقدامات در دوران ریاست جمهوری 
شهید خدمت انجام شد، شهادت آیت الله سید 
ابراهیم رئیسی و هیأت همراه را پاداش یک عمر 

خدمت خالصانه او برای نظام دانست.

دستگیری سارق منزل در 
گنبدکاووس

به گزارش خبرنگار خبرگزاری پلیس، سرهنگ 
اظهار  خبر  این  تشریح  در  صادقی"  "نادعلی 
داشت: در پی وقوع چند فقره سرقت در گنبد، 
کار  دستور  در  سارق  دستگیری  و  شناسایی 
ماموران انتظامی قرار گرفت.وی افزود: ماموران 
پلیسی  و  اطلاعاتی  اقدامات  یکسری  انجام  با 
سابقه سرقت  دارای  که  را  موفق شدند سارق 
از ۲۴ ساعت  کمتر  و  بوده شناسایی  منزل  از 

دستگیر کنند.

پیشرفت فیزیکی ۹۵ درصدی پست 
برق سبحان سوسنگرد از پروژه های 

حیاتی برای گذر از تابستان

ابتکار- سید رسول محمدی : مدیرعامل شرکت 
برق منطقه ای خوزستان از روند احداث پست 
برق سبحان در سوسنگرد با پیشرفت فیزیکی ۹۵ 

درصد، بازدید کرد.
علی اسدی به همراه مدیران این شرکت از روند 
احداث پست برق موبیل ۱۳۲ به ۳۳ کیلو ولت 
سبحان به ظرفیت ۳۰ مگاولت آمپر و ورود و 
خروج خط حمیدیه به سوسنگرد در این پست به 

طول ۶ کیلومتر مدار بازدید کرد.
وزارت  ابلاغی  حیاتی  پروژه های  از  پروژه  این 
تابستان ۱۴۰۳  از پیک مصرف  نیرو برای عبور 
است و در حال حاضر پست ۹۵ درصد و خط 

آن ۷۷ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
بازدید مدیرعامل از این پروژه پست و خط برای 
تسریع در اجرای آن و بهره برداری قبل از شروع 

پیک است.
خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل 
همچنین از خط و پست ۱۳۲ به ۳۳ کیلوولت 
برای  حیاتی  پروژه های  از  که  حمیدیه  هدایت 
تابستان ۱۴۰۴ است، بازدید و در روند اجرای آن 

قرار گفت.
پیک  از  گذر  برای  گزارش،  این  اساس  بر 
اقدام   ۱۸۰ نیرو  وزارت   ،۱۴۰۳ تابستان  مصرف 
عملیاتی تعریف کرده که از این تعداد هشت 
اقدام )شامل ۱۶ پروژه( مربوط به برق منطقه ای 
تاکنون  پروژه ها  این  اغلب  است.  خوزستان 
تکمیل و به بهره برداری رسیده است و بازدید 
امروز مدیرعامل، نیر برای تسریع در پروژه های 

باقیمانده تا شروع پیک است.
در  مصرف،  پیک  از  عبور  برای  مجموع  در 
پروژه  از ۱۲۵  منطقه ای خوزستان  برق  شرکت 
حیاتی، ضروری و اولویت دار تعریف شده که 
تاکنون ۸۰ پروژه برق دار شده و مابقی تا پایان 

خرداد ۱۴۰۳ وارد مدار خواهد شد.
مسئولیت  خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت 
و  خوزستان  استان  در ۲  برق  انتقال  و  تامین 

کهگیلویه و بویراحمد را بر عهده دارد.

پلمب بنگاه مشاور املاک متخلف در 
بندر ترکمن

شهرستان های  شهرسازی  و  راه  اداره  رئیس 
بازدیدهای  اساس  بر  گفت:  گلستان  غرب 
مستمر کارگروه تنظیم و کنترل بازار املاک و 
مستغلات گلستان از بنگاه های مشاور املاک در 
سطح استان، یک واحد صنفی متخلف در شهر 

بندر ترکمن پلمب شد.
به گزارش اداره ارتباطات و اطلاع رسانی راه و 
شهرسازی گلستان،نورمحمد ایری رئیس اداره 
راه و شهرسازی شهرستان های غرب گلستان 
اظهار کرد: بر اساس برنامه ابلاغی وزارت راه و 
شهرسازی مبنی بر نظارت بر بازار مسکن توسط 
کارگروه تنظیم بازار املاک و مستغلات، از بنگاه 
های مشاور املاک شهرستان بندرترکمن بازرسی 
شد. رئیس اداره راه و شهرسازی شهرستان های 
غرب گلستان افزود: در راستای این بازرسی ها، 
بنگاه های مشاور املاک سطح شهر بندر ترکمن 
بازرسی و اقدامات لازم برای کنترل بازار مسکن و 

جلوگیری از سوداگری در حوزه انجام شد.
ایری از اولین مرحله بازدید از بنگاه های مشاور 
املاک شهر بندر ترکمن خبر داد و گفت: در دور 
اول بازدید از بنگاه های مشاور املاک این شهر، 
یک واحد صنفی متخلف شناسایی و پلمب شد.
و شهرسازی شهرستان های  راه  اداره  رئیس 
غرب گلستان همچنین اظهار کرد: در شهرستان 
بندر ترکمن ۸۵ بنگاه مشاور املاک وجود دارد 
که از این تعداد ۷۶ واحد صنفی دارای پروانه 
معتبر، سه مشاور املاک پروانه منقضی و تعداد 

چهار مشاور املاک فاقد پروانه هستند.
وی همچنین عنوان کرد: تا کنون ۱۰۰ درصد 
واحدهای صنفی در این شهرستان بازرسی شده 
اند.ایری در انتها یادآور شد: از ابتدای فعالیت 
کارگروه تنظیم و کنترل بازار املاک مستغلات 
بنگاه مشاور املاک در  پرونده هفت  گلستان 
بندر ترکمن به تعزیرات حکومتی ارجاع گردید و 
یک مشاور املاک به علت عدم دریافت مجوز و 

پروانه کسب پلمب شد.

این  تخمگذار  مرغ  مجموعه  افزود:  پور  رفیعی 
شرکت با بیش از،۴۰۰ قطعه مرغ تخم گذار از جمله 
واحدهای نمونه استان و کشور محسوب می شود. 

وی تصریح کرد: دامپزشکی بدنبال تامین و تضمین 
تامین  و  آن  چگونگی  و  تولید  و  بوده  مردم  غذای 
جهانی،و  بازارهای  به  ورود  مردم،  غذای  سلامت 
پیمان های منطقه ای دارد و بابد به الزامات منطقه 

ای عمل کنیم تا شرایط صادرات را داشته باشیم. 
بیش از،یک میلیون و ۳۰۰ هزار تن تخم در استان 
تولید می کنیم و رتبه ششم در کشور را دارا هستیم 
و این تخم مرغ ها بابد در بازارهای جهانی جایگاهی 
برای خود ایجاد کند که این امر خوشبختانه میسر 
استان  در  آن  ایجاد  های  زیرساخت  و  است  شده 
وجود دارد و مجموعه دارویی مکمل که امروز به 
بازدید از آن می پردازیم دارای شرایط این امر است.

وی ادامه داد: تمام مراحل تولید در حوزه خوراک 
موجود زنده برای خوراک باید تمام شرایط بهداشتی 
تا شرایط عرضه  را سرمایه گذاران طی کنند   ... و 
را داشته باشند. این مسوول اظهار کرد: در حوزه 
تولید و فعالیت تولیدکنندگان حوزه دامپزشکی که 
محصول آن را مردم مصرف می کنند از،حساسیت 
بسیار بالایی برخوردار است و اگر در حوزه سلامت 
و دام، مرغ ،آبزیان، غذا ،تجهیزات و ...دقت لازم 
وجود نداشته باشد هر آن ممکن است بیماری سراغ 
آن مجموعه آمده و زحمات از دست رود و سرمایه 
های بسیاری تلف شود. مدیرکل دامپزشکی استان 
در  میشویم  تولید  وارد مجموع  وقتی  البرز گفت: 
سال جهش تولید و مشارکت مردم مسوولیم بدنبال 
حمایت و مشوق سرمایه گذاران و تسهیل امور آنان 
باشیم. رفیعی پور با اشاره به مجموعه مرغ تخمگذار 
گفت: این مجموعه با تکنولوژی بالا و تولید روزانه 
۱۷ تن محصول و با ظرفیت ۳۰ تن و دو نفر کارگر 

خدمات ارزنده ای به استان ارائه می دهد.
مدیرکل دامپزشکی استان البرز اظهار کرد: در حوزه 
فرآورده های خام باید اقداماتی از قبل صورت گیرد و 
زیرساخت هایی مهیا شودچرا که انتقال تکنولوژی به 
صورت بومی سازی مطرح است چراکه صنعت مرغ 
کشور با ۷۰ سال ، به همین نسبت صنعت مرغ دنیا 
۱۵۰ سال است اختلاف بیش از،۷۰ ساله با دنیا داریم 
که در برخی موضوعات از جمله واکسن نیازمند دنیا 
هستیم و در این عرصه از تولیدکنندگان باید حمایت 
کنیم . در بخش دیگر غلامرضا نصرت، مدیر زنجیره 
یکپارچه تولید تخم مرغ نصرت، با اشاره به اینکه 
این مجموعه با کمک اداره کل دامپزشکی و جهاد 
کشاورزی ادامه حیات دارد، اظهار کرد: یک مجموعه 
زنجیره ای یکپارچه مرغ تخمگذار در استان البرز دایر 

کردیم که دوازدهمین زنجیره کشور محسوب می 
شود که با مجوز وزارتخانه فعالیت دارد. 

وی افزود: عناصر تشکیل دهنده ی این مجموعه 
شامل ۴ بخش واحدهای مرغ تخمگذار، بسته بندی 

تخم مرغ، پرورش پولت و کارخانه خوراک است. 
مدیر زنجیره یکپارچه تولید تخم مرغ نصرت بیان 
با ظرفیت ۴۱۷ هزار  اول واحد تخمگذار،  فاز  کرد: 
قطعه مرغ تخمگذار در سال ۱۴۰۱ به بهره برداری 
رسید که بزرگترین سالن های خاورمیانه و سومین 
سالن ها  از نظر ظرفیت در کل آسیا را داراست و 
۸ ردیف در ۸ طبقه است که در مجموع هر سالن 

ظرفیت ۲۰۷ هزار و ۵۰۰قطعه مرغ را دارد. 
وی ادامه داد: این مجموعه با تکنولوژی بالا برای 
بهره وری بهتر و مصرف انرژی بسیار پایین تر طراحی 

شده است. 

نصرت تصریح کرد: همچنین فاز دوم این مجموعه 
با ظرفیت ۲۲۷ هزار قطعه مرغ تخمگذار در حال 
تکمیل است که در مجموع به عدد ۶۴۵ هزار قطعه 

مرغ تخمگذار خواهد رسید. 
این  در  کرد:  خاطرنشان  دیگری  بخش  در  وی 
مجموعه تولیدی واحد پرورش پولت در حال بهینه 
سازی است، به همین منظور از پرورش روی بستر 
تبدیل به پرورش در قفس شده است که طراحی آن 
با تکنولوژی "یانسن هلند" انجام شده و ۷۰ درصد 
پیشرفت فیزیکی داشته است.  مدیر زنجیره یکپارچه 
تولید تخم مرغ نصرت ادامه داد: به واسطه اینکه 
تخم مرغ تولیدی بلافاصله پس از تولید و گریدبندی 
و کندلینگ در این مجموعه بسته بندی می شود، 
یک مجموعه حائز اهمیت به واسطه عدم اشاعه 
بیماری ها و بهره وری بیشتر و ... است.  وی با 

تخمگدار در طول مدت  اینکه مرغ های  به  اشاره 
۹۰ هفته برای فرآیند تولید تخم مرغ در قفس نگه 
کارخانه  از  مصرفی  دان  گفت:  شوند،  می  داری 
خودمان تامین می شود، این مجموعه کارخانه نمونه 
کشوری در سال ۱۴۰۱ معرفی شد و استانداردها فراتر 
تولیدات  اساس  بر  و  است  ملی  استانداردهای  از 

سلامت محور عمل می کند. 
یک  و  نصرت  مجموعه  کرد:  خاطرنشان  نصرت 
مجموعه مرغداری دیگر در استان البرز، بزرگترین 
که ۵۰  شوند  می  محسوب  مرغ  تخم  تولیدکننده 
درصد از تخم مرغ استان را تامین می کند و روزانه 
حدود ۱۹ تن تخم مرغ در این مجموعه تولید می 
شود.  وی متذکر شد: میزان مصرف تخم مرغ خانوار 
۲۸ تا ۳۵ تن است و با مصرف صنایع روزانه به ۷۰ 

تن می رسد.

مدیرکل دامپزشکی استان البرز؛

دامپزشکی بدنبال تامین و تضمین غذای مردم است
علیرضا رفیعیپور در حاشیه بازدید یک واحد تولیدی دام و طیور در شهرک صنعتی هشتگرد ضمن تبریک هفته روابط عمومی و ارتباطات گفت: قرار 
است از برخی مسیرهای تولید غذای مردم بازدید و از فعالیتهای سرمایه گذاری و فضای تولید این فعالان عرصه صنعت بازدید کنیم و با چرخه تولید 

تخم مرغ و فعالان آن آشنا شویم.

در حوزه 
فرآورده های 

خام باید 
اقداماتی از قبل 

صورت گیرد و
 زیرساخت هایی
 مهیا شودچرا 

که انتقال 
تکنولوژی 

به صورت       
بومی سازی 
مطرح است

رییس شورای شهر رشت عنوان کرد؛

رییس شورای اسلامی شهر رشت با اشاره به دفاع مقتدرانه شهید 
ایران و دستاوردهای نظام گفت: مردم قدردان  از ملت  رییسی 

خادمان واقعی خود هستند.
محمد حسین واثق کارگرنیا در جمع خبرنگاران با گرامی داشت یاد 
و خاطره رئیس جمهور شهید آیت الله رئیسی و همراهانش اظهار 
کرد: شهید آیت الله رئیسی یک رئیس جمهور به معنای واقعی 
مردمی بود که طی سه سال از مدت زمان حضورش در جایگاه 
ریاست جمهوری، صادقانه برای بهبود وضعیت کشور در تمامی 

عرصه ها تلاش کرد.
از  تبعیت  با  و  با عزمی راسخ  اینکه شهید رئیسی  بیان  با  وی 
آرمان های نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران و همچنین گوش 
به فرمان رهبر معظم انقلاب در مباحث داخلی کشور و در توسعه 
روابط با دیگر کشورها تلاش کرد افزود: طی مدت زمان کوتاه اما پر 
برکت حضور دکتر رئیسی به عنوان رئیس جمهور ایران اسلامی، 

و  ایران  بزرگ  ملت  از  مقتدرانه  المللی  بین  میادین  در  همواره 
دستاوردهای نظام دفاع می کرد. کارگرنیا به تلاش خستگی ناپذیر 
رئیس جمهور شهید اشاره کرد و گفت: دکتر شهید آیت الله رئیسی 
مشغول  روزی  شبانه  مردم  مشکلات  رفع  راستای  در  چنان  آن 
خدمت بود که طی مدت زمان سه سال ۴۹ سفر استانی انجام 
داد و در این سفرها مصوبات فراوانی با هدف رفع مشکلات و بهبود 

سطح زندگی مردم به تصویب و اجرایی شد.
رئیس شورای اسلامی شهر رشت با اشاره به سفرهای استانی 
شهید رئیسی تصریح کرد: شهید جمهور در هر استانی که به همراه 
هیئت دولت حضور پیدا می کرد، در کنار دیدار با مدیران، به صورت 
میدانی از دغدغه ها و مطالباتی که مردم مطرح می کردند نیز بازدید 
به عمل می آورد این اقدام نیز در سفر استانی این شهید گرانقدر 
به گیلان نیز انجام شد. وی ادامه داد: با حضور آیت الله رئیسی و 
بازدید از وضعیت سرازیری فاضلاب های صنعتی و سنتی به داخل 

رودخانه های رشت، طبق دستور ایشان راه اندازی چندین تصفیه 
خانه فاضلاب در دستور کار قرار گرفت و به حول الهی و با تأکیدات 
ایشان، چندین تصفیه خانه از جمله تصفیه خانه شهر صنعتی به 
بهره برداری رسید و تصفیه خانه مسکن مهر نیز در حال تکمیل 
است، تصفیه خانه شیرابه سراوان نیز بزودی عملیات اجرایی آن 
آغاز می شود که نقش مهمی در جلوگیری از سرازیری فاضلاب ها 

به داخل رودخانه ها ایفا می کنند.
دولت  فعالیت  دوران  در  سراوان  وضعیت  بهبود  به  کارگرنیا 
سیزدهم اشاره کرد و گفت: پس از آنکه در سفر استانی، وضعیت 
این  سراوان به اطلاع رئیس جمهور رسانده شد، نسبت به رفع 
هفده  پهنه  بهسازی  دستور  و  داشت  فراوانی  تأکیدات  مشکل 
هکتاری سراوان را صادر کرد که به حول الهی با تلاش های انجام 
شده و اعتبارات تخصیص داده شده، بهسازی پهنه هفده هکتاری 

سراوان بالغ بر ۸۴ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
نجات  و  انزلی  تالاب  احیای  کمیته  تشکیل  به  اشاره  با  وی 
رودخانه های گوهر رود و زرجوب تصریح کرد: با توجه به اینکه 
مهم ترین علت آلودگی رودخانه ها و تالاب سرازیری فاضلاب به 
مبلغ  به گیلان،  آنها است در سفر رئیس جمهور شهید  داخل 
۲۵۰ میلیارد تومان اعتبار برای رفع مشکلات فاضلاب شهری رشت 
مصوب شد و مقرر گردید با مساعدت سازمان برنامه و بودجه 

سیصد میلیارد تومان دیگر نیز به این مصوبه اختصاص پیدا کند.
کارگرنیا با بیان اینکه خادم الرضا )ع( با خلوص نیت و عزمی راسخ، 
به حق خادمی امین و متعهد برای مردم ایران بود، افزود: شهید 
رئیسی در شرایطی که قصد بازدید از مناطق محروم آذربایجان 
وزیر  از جمله  همراهانش  از  همراه جمعی  به  داشت،  را  شرقی 
شرافتمند امور خارجه دولت سیزدهم، به فیض عظیم شهادت نائل 
آمد. وی با ابراز تأسف از برخی فریب خوردگان با هدف تخریب 
شخصیت واقعی دومین رئیس جمهور شهید ایران اسلامی بیان 
کرد: فریب خوردگان داخلی و مستکبران خارجی که اقدامات شهید 
رئیسی با اهداف آنان در تضاد بود و این شهید راه خدمت را مانعی 
بزرگ در مسیر خود می دانستند، تلاش فراوانی برای ایجاد فاصله ما 
بین دولت و مردم انجام دادند، اما شهید رئیسی از خدمت باز نماند 
و مردم نیز با حضور عاشقانه خود در تشییع پیکر این شهید گرانقدر 
و هیئت همراه اثبات کردند که قدردان خادمین واقعی خود هستند.

دفاع مقتدرانه شهید رییسی از ملت ایران و دستاوردهای نظام

رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای اسلامی شهر کرج خبر داد
ج در دوره ششم مدیریت شهری و شهری کر وژه متر پیشرفت چشمگیر پر

رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای اسلامی شهر کرج با بیان اینکه 
در دولت سیزدهم اعتبارات مالی خوبی به پروژه مترو شهری این کلانشهر تزریق 
شد، گفت: احداث ایستگاه شهید سلطانی که در دوره های گذشته هیچ پیشرفتی 

نداشت به ۸۰ درصد پیشرفت فیزیکی رسیده است.
حسین مهاجری رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای اسلامی شهر 
کرج در بازدید اصحاب رسانه از پروژه عمرانی مترو شهری بیان داشت: تاکنون 
۷۰ درصد از ریل گذاری خط متروی کرج حدفاصل ایستگاه شهید سلطانی تا 

چهارراه طالقانی انجام شده است.
رئیس کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای اسلامی شهر کرج  ادامه داد : 
اتصال ایستگاه مترو شهید سلطانی به ایستگاه چهارراه طالقانی یکی از مهمترین 
سیاست های شورای ششم در خصوص تکمیل پروژه متروی کرج است که در سه 

سال گذشته اقدامات مناسبی در این حوزه انجام شده است.
عضو شورای اسلامی شهر کرج اضافه کرد: احداث ایستگاه شهید سلطانی که 
در دوره های گذشته هیچ پیشرفتی نداشت به ۸۰ درصد پیشرفت فیزیکی رسیده 
و بر اساس زمان بندی پروژه قرار است ساختمان این ایستگاه در ۴ ماه آینده به 

اتمام و بهره برداری برسد.
این مسئول ضمن اشاره به راه اندازی قطار شهری کرج بین دو ایستگاه شهید 
سلطانی و چهارراه طالقانی کرج، تاکید کرد: تلاش می کنیم تا پایان امسال هم 
ایستگاه شهید سلطانی و هم ریل گذاری بین این دو ایستگاه به اتمام برسد و 

قابلیت تردد رام های قطار را داشته باشد.

از  یکی  افزود:  کرج  شهری  قطار  های  رام  وضعیت  به  اشاره  با  مهاجری 
موضوعات ضروری در قطار شهری کرج تامین رام های قطار است ، در حال 
حاضر کرج یک رام قطار دارد و شورای اسلامی شهر به دنبال تامین رام های دیگر 

از روش های مختلف است.
رئیس کمیسیون عمران شورای اسلامی شهر کرج خرید رام جدید را یکی دیگر 
از روش های تامین رام دانسته و اذعان داشت: خرید رام جدید نیز در دستور 
کار مدیریت شهری کرج است که به دنبال روش های تامین اعتبار و خرید رام 
هستیم که در صورت به صرفه بودن خرید از خارج یا تامین از داخل، روش 

مناسب خرید را انتخاب خواهیم کرد.
وی در پایان عنوان کرد: روش دیگری که به عنوان قطار ملی معروف شده 
است نیز از دیگر روش های تامین رام قطار در مدیریت شهری کرج است که 
همه این روش ها در حال مطالعه بوده و هر کدام که به صرفه و صلاح شهر باشد 

از آن استفاده خواهیم کرد. 
سخنگوی شورای شهر کرج در نشست خبری پروژه خط ۲ قطار شهری کرج 
اظهار کرد: بدون شک با راه اندازی مترو شاهد تغییرات جدی در نظام معابر 

شهری کرج خواهیم بود.
قطار شهری، شاهد کاهش  ایستگاه های مختلف  اندازی  راه  با  وی گفت: 

ترافیک در مسیرهایی خواهیم بود که تردد و تراکم پذیری بالایی دارند.
وی با اشاره به اینکه باید ساختار حمل و نقل عمومی در برخی نقاط شهر از 
جمله ۴۵متری گلشهر وچهار راه طالقانی را تغییر دهیم، افزود: در این راستا 

اقداماتی صورت گرفته که پیش بینی پایانه مسافربری در طرح تفصیلی آتی کرج 
یکی از آن ها است.

این مسئول اظهار کرد: در طرح تفصیلی آتی، در اراضی پارک جهان فضایی 
برای مجتمع ایستگاهی و پایانه مسافربری تاکسی پیش بینی شده است.

سخنگوی شورای شهر کرج با اشاره به اینکه باید بر اساس نوع بهره برداری، 
منابع و نیاز موجود سیستم حمل و نقل عمومی را توسعه دهیم، گفت: به عنوان 
مثال تا زمانی که مترو به مرحله اقتصادی و تجاری نرسیده نیازی به تزریق نیروی 

انسانی در این ساختار نداریم.
وی با توجه به اینکه ما از تهران درخواست کرده ایم که شش نفر از راهبران 
قطار به همراه یک سرپرست را به شهر کرج مامور کنند، بیان کرد: در کنار این 
افراد نیز شهرداری موظف است در قالب فراخوان از همکارانی که تمایل دارند در 

این حوزه فعالیت کنند دعوت به کار کند و به آن ها آموزش  دهد.
بالایی در حوزه های  انسانی  نیروی  اینکه شهرداری ظرفیت  بیان  با  ایزدیار 

پشتیبانی دارد، عنوان کرد: باید از این ظرفیت ها به خوبی استفاده کرد.
با اشاره به تلاش برای رفع مشکل دپوی مترو در  عضو شورای شهر کرج 
دانشگاه خوارزمی اظهار کرد: طی مصوبه هئیت دولت دپوی مترو در دانشگاه 
خوارزمی باید احداث شود و در صدد رفع اختلافات موجود در این زمینه هستیم.
وی با بیان اینکه اگر دپوی قطار شهری در پیشاهنگی و کمالشهر ساخته شود 
بسیار هزینه بر خواهد بود، گفت: به همین دلیل آسان ترین راه احداث این 

مجموعه در دانشگاه خوارزمی است که مصوبه هئیت دولت را هم دارد.

رئیس سازمان حمل و نقل ریلی شهرداری کرج با اشاره به تلاش برای تسریع 
در بهره برداری از ایستگاه شهید سلطانی، بیان کرد: اکنون شاهد حجم زیادی 
از تردد خودرو و ترافیک در  میدان شهید سلطانی هستیم که با راه اندازی این 

ایستگاه ۵۰ درصد گره ترافیکی این مسیر باز خواهد شد.
خلیل کوزه کنانی  درباره آخرین وضعیت پروژه خط ۲ قطار شهری کرج، اظهار 
کرد: فاز اول خط ۲ قطار شهری با حدود ۱۵ کیلومتر طول، با حمایت شورای 
ششم در مدت ۲۲ ماه گذشته، پیشرفت قابل توجهی داشته است. در زمان 
تحویل پروژه قطار شهری، پیشرفت فیزیکی فاز اول آن بسیار ناچیز بود، ولی 

با حمایت و پیگیری های انجام شده اکنون به بیش از ۵۰ درصد رسیده است.
وی اظهار کرد: در این دوره شورا، شش کیلومتر از مسیر ۴۵ متری گلشهر به 
سمت چهارراه آیت الله طالقانی در بازه زمانی پنج ماه اول راه اندازی کردیم که 

این اتفاق بزرگی بود.
وی توضیح داد: هر ایستگاه کرج در صورت استفاده کامل، ظرفیت قابلیت 
جابه جایی روزانه حدود ۵۰ هزار نفر را دارد و این یعنی در صورت تکمیل تمام 

ایستگاه های برنامه ریزی شده، ترافیک کرج تا حد زیادی کاهش پیدا می کند.
او با بیان اینکه در شش ماه گذشته در این ایستگاه حدود ۸۰ هزار مترمکعب 
بتن ریزی انجام شده است، افزود: در کنار بهره برداری از این ایستگاه به دنبال 
اضافه کردن رام های بیشتر به خطوط کرج هستیم، چون هرچه بیشتر قطار 
اضافه کنیم، مدت انتظار مسافران کاهش می یابد و انگیزه آنها برای استفاده از 

مترو بیشتر می شود.


